

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning penalties against drunk drivers, presented by the honourable Member for Fraser Valley West (Mr. Wenman) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the City of Saskatoon, in the Province of Saskatchewan, concerning staff cutbacks at the Regional Psychiatric Centre in Saskatoon, presented by the honourable Member for Saskatoon East (Mr. Ogle) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Prince Albert (Mr. Hovdebo) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-Fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Regina West (Mr. Benjamin) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-Fifth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Yorkton—Melville (Mr. Nystrom) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fifty-Sixth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Regina East (Mr. de Jong) on Thursday, May 26, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante et unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant les sanctions imposées aux conducteurs en état d'ébriété, présentée par l'honorable député de Fraser Valley-Ouest (M. Wenman) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la ville de Saskatoon, dans la province de la Saskatchewan, concernant les réductions de personnel au Centre psychiatrique régional de Saskatoon, présentée par l'honorable député de Saskatoon-Est (M. Ogle) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Prince-Albert (M. Hovdebo) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Regina Ouest (M. Benjamin) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante-cinquième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Yorkton—Melville (M. Nystrom) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquante-sixième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Regina-Est (M. de Jong) le jeudi 26 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.